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ZAPISNIK SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA

5.10.2022.

Sjednica Vijeća roditelja održana je u srijedu, 5. listopada 2022. u prostorijama OŠ Brezovica 
točnije u holu škole sa početkom u 19:15 sati.

Za sjednicu je bio predviđen slijedeći dnevni red:

1. Biranje predsjednika Vijeća roditelja
2. Biranje zamjenika predsjednika Vijeća roditelja
3. Biranje predstavnika Vijeća roditelja u Školskom odboru
4. Predstavljanje Godišnjeg plana i programa škole za školsku godinu 2022./2023. 
5. Razno

Ravnatelj je sve prisutne pozdravio te zaključio da imamo kvorum za biranje različitih tijela 
koja su važna za školu. 

1/ Biranje predsjednika za Vijeće roditelja 

Za predsjednicu Vijeća roditelja javila se gospođa Mihaela Mateša, predstavnica 1.razreda 
Područne škole Demerje te je gospođa jednoglasno izabrana za predsjednicu. 

Ravnatelj je rekao gđi. Mateša da ona treba nastaviti voditi Vijeće.

2/ Biranje zamjenika predsjednika Vijeća roditelja

Za zamjenicu predsjednice Vijeća roditelja izabrana je gospođa Natalija Demo, predstavnica 
2.c razreda u Brezovici.

3/ Biranje predstavnika Vijeća roditelja u Školskom odboru

Gospođa Vesna Zagorec za Školski odbor predložila je gospođu Larisu Oreški Šebek, dok su se 
gospođa Iva Markulin te gospodin Damir Kalaica sami javili. Kandidati su se predstavili te se 
pristupilo glasanju.

Larisa Oreški Šebek – dobila je 15 glasova

Iva Markulin – 6 glasova

Damir Kalaica – 6 glasova

Većinom glasova gđa. Oreški Šebek izabrana je za predstavnicu Vijeća roditelja u Školskom 
odboru.

4/ Godišnji plan i program predstavio je ravnatelj Darko Rogalo i informirao Vijeće da je 
objavljen na internet stranici škole.

Ravnatelj Darko Rogalo je izvijestio Vijeće o radovima koji su se odvijali za vrijeme ljetnih 
praznika. U svim učionicama parketi su lakirani te ofarbane su sve učionice. Dobili su 
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donaciju od 70 tisuća kuna za informatičku opremu, a također će i PBZ banka pokloniti 
rabljena računala. 

U Kupinečkom Kraljevcu planirano je useljenje tek u 9.mjesecu dok nas gospodin Kalaica 
obavještava da bi škola u Dragonošcu trebala zaživjeti za nekih 3.god. i to bi bila škola od 1. 
do 8. razreda. 

Ravnatelj upoznaje Vijeće da škola ima potrebu za učiteljicom koja bi radila u PRO grupi tj. s 
djecom s poteškoćama u razvoju jer sadašnja odlazi, a također odlazi i jedan pomoćnik u 
nastavi koji je našao zaposlenje. Gđa. Srna Jenko Miholić puno je pomogla u rješavanju 
problema oko formiranja razreda u Područnoj školi Demerje. Također je bilo problema oko 
formiranja 1.razreda u Područnoj školi Odranski Obrež, ali i tu se uspjelo riješiti nastali 
problem.

Jedan roditelj donirao je vanjsku učionicu, TV, projektor te je škola dobila također donaciju 
od 8200 kuna za kuhinju. Ravnatelj je izvijestio o uspjesima hrvača na županijskim i državnim 
natjecanjima te je jedna učenica otišla s učiteljicom Engleskog jezika Sanjom Konjić na 
natjecanje u Rim.

5/ Razno

Gđa. Iva Markulin (1.b.) pita odakle dolazi hrana za prehranu učenika te je li istina da postoji 
noćni klub u blizini škole. 

Ravnatelj govori da putem javne nabave nabavljaju namirnice i sami pripremaju hranu u 
školskoj kuhinji, a što se noćnog kluba tiče na to se ne može utjecati jer to nije u nadležnosti 
škole.

G.Hribar (1.c) govori o problemu ne navođenja alergena na jelovnik jer bi to bilo poželjno jer 
je puno djece alergično. 

Ravnatelj govori da to je to moguće te da svaki učenik ako ima nekih zdravstvenih problema 
mora donijeti liječničku potvrdu. 

Gđa. Jasminka Kurtanjek upoznaje Vijeće s projektom koji zajedno rade HZJZ i Andrija 
Štampar, a vezan je za jelovnik. Predlaže da ih se kontaktira pa da nam i oni pomognu oko 
alergena i jelovnika.

Ravnatelj govori da se slaže i da gđa. Kurtanjek preuzme to na sebe i da se raspita je li se 
možemo uključiti u taj projekt.

Gđa. Dijana Karas pitala je postoji li mogućnost da škola zaposli logopeda jer puno učenika 
ima potrebu za istim.

Ravnatelj govori da će se raspitati je li to moguće.

Predstavnike roditelja Područne škole Dragonožec zanimalo je može li se obrok u 
poslijepodnevnoj smjeni malo pomaknuti jer sada učenici čim dođu u školu odmah imaju 
obrok što je prerano jer učenici dolaze s ručka. Također ih zanima može li se spomenik ispred 
škole ograditi jer je opasan za učenike.
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Ravnatelj govori da što se tiče obroka može se pomaknuti i da to nije nikakav problem, ali za 
spomenik oni nisu nadležni da bi trebalo kontaktirati Mjesni odbor.

Gđa. Mirela Garapić Regelja (PŠOO,3.r.) upoznaje Vijeće s problemom parkinga jer škola je 
na cesti i roditelji za vrijeme ružna vremena čekaju učenike na cesti.

Ravnatelj govori da se parking ne može nigdje napraviti, ali za vrijeme ružna vremena 
slobodno roditelji mogu ući u dvorište i parkirati se na školsko igralište.

Gđa. Iva Markulin pita što je s osiguranjem i kada će se ponude staviti na stranicu škole jer i 
dalje nema novih ponuda.

Ravnatelj govori da su ponude stavljene na web stranicu škole samo ih je teže pronaći.

Gđa. Martinko Rutić (5.r.)pita kome da se učenici obrate u vezi izvannastavnih aktivnosti 
Zadruge i robotike.

Ravnatelj govori da se jave učiteljici iz prirode ili razrednici.

G. Ivana Maretića (1.r.) iz Kupiničekog Kraljevca zanima od kuda ta netrpeljivost između 
Nogometnog kluba Brezovica i škole.

Ravnatelj govori da je jedan roditelj poslao prijavu Gradskom uredu te se morao očitovati o 
tome. On kao ravnatelj, a također i škola, nemaju ništa protiv da djeca koja su članovi kluba 
koriste školsko igralište kada je ono slobodno, dapače, on potiče sport i da djeca budu vani 
na igralištu. Za vrijeme održavanja školskih sportskih priredbi oni koriste igralište kluba. 

Gđa. Larisa Oreški Šebek postavila je pitanje oko prehrane 7.c razreda jer učenici nemaju 
veliki odmor i ako žele jesti nužno je da kasne na idući sat jer 5 minuta je malo za pojesti 
obrok. Neki učitelji imaju razumijevanje za njihovo kašnjenje, ali neki još uvijek nemaju.

Ravnatelj odgovara da idući dan imaju Učiteljsko vijeće pa će informirati učitelje da moraju 
imati razumijevanje za kašnjenje učenika.

Gđu. Mihaelu Mateša zanimalo je može li se u Područnoj školi Demerje organizirati dodatna 
nastava iz Engleskog jezika.

Ravnatelj odgovara da ne može jer bi se trebala mijenjati satnica učiteljice i sve uklopiti u već 
pretrpan raspored sati.

Ravnatelj zahvaljuje roditeljima na dolasku. 

Zapisnik sastavila: Larisa Oreški Šebek


